
Zápis ze schůze Osadního výboru pro Konopáč 
ze dne 13. 2. 2022

Přítomni: Ing. Bulíček Zdeněk, Černovský Miloš, Klimprová Miloslava, 
Emerich Malát ml. Nováček Libor, Mgr. Novotná Alena.

Host: JUDr. Plavec Tomáš – místostarosta.

Omluveni:   Bc. Radil Martin.

Bod 1)

Pan místostarosta informoval přítomné o výši finančního příspěvku MÚ pro rok

2022 osadnímu výboru a to ve výši 200 tis. Kč.

K vymýcení  náletů kolem potoka Konopka a údržby multifunkčního hřiště do-

šlo v předešlých letech. Předpoklad režijních nákladů na rok 2022 je v zanedba-

telné výši (cca do 10 tis. Kč).

Členové osadního výboru se tedy rozhodli o využití finančního příspěvku v celé

výši a to v úzké spolupráci s architektem MÚ na dokončení chodníku (cestičky)

vedoucí přes lávku směrem ke studánce a dále ke kapličce a výsadbu nových

stromů v intraviánu obce. 

Osadní výbor nadále považuje za prioritní úkol roku  2022 dokončení projektové

dokumentace  Úprava návsi  v  Konopáči,  při  kterém očekává maximální  sou-

činnost   MÚ a  to  zejména  se  zajištěním finanční  spoluúčasti  se  společností

Správa a údržba silnic Pardubického kraje  a prostřednictvím dotačních progra-

mů.



Bod 2)

Vzhledem ke skutečnosti, že na podzim roku 2022 proběhnou komunální volby,

rozhodli členové osadního výboru o zrušení termínu schůze osadního výboru a

to dne  9.11.2022. 

Další termíny schůzí budou potom stanoveny novým osadním výborem.

Předsedkyně osadního výboru zajistí, aby na informacích umístěných ve veřejné

vývěsce  byl tento termín zrušen (přeškrtnut).

Bod 3) 

Členové osadního výboru byli informováni o dosavadním průběhu pilotní do-

tační výzvy MÚ na zřízení domácích čistíren odpadních vod v obci Chotěnice a

Radlín. 

V Konopáči nedává ekonomický či technický smysl stavět klasickou kanalizaci

a je třeba se zabývat případnou instalací domovních čistíren odpadních vod. Na

tuto skutečnost jsou vázány další aktivity tj. postupná realizace projektového ná-

vrhu architekta na  úpravy místní komunikace (stavba chodníků) a zajištění in-

frastruktury pro výstavbu nových rodinných domů, např. (přípojky elektro a ply-

nu). 

Osadní výbor požaduje jasné stanovisko  MÚ k této problematice. 

Předsedkyně osadního výboru přednese tuto problematiku na nejbližším zase-

dání zastupitelstva MÚ s požadavkem o vyjádření kompetentních osob.

Bod4)

Dne 25.-28. 8. 2022 bude probíhat v ATC  akce pro karavanistické kluby. Při

této příležitosti byl vznesen požadavek MÚ o možnosti využití multifunkčního

hřiště ve výše uvedený termín pouze pro návštěvníky akce.

Zajistí: předsedkyně osadního výboru v součinnosti se správcem hřiště.



Použité zkratky:

osadní výbor - Osadní výbor Konopáč 

Konopáč – místní část města Heřmanův Městec

MÚ - Městský úřad v Heřmanově Městci 

ATC – Autokempink Konopáč

Zapsáno dne 19. 2. 2022

Zapsala: Mgr. Novotná Alena
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